

July 9, 2024

Dear Friends,

We appreciate the trust placed in this project. Today, we want to share that, 16 migrant women and 7 men hailing from diverse backgrounds, including Venezuela, Ecuador, Cuba, and, surprisingly, Egypt, have completed their training with the "Taller Emprende." We decided to integrate an Egyptian participant into this project as a migrant seeking to incorporate into an economically productive activity in Mexico.

Adelaida, Anabel, Anny, Antonio, Claudio, Cristina, Hesham, Jeisel, Jescilia, Jeymi, Josefa, Juan, Lourdes, Maidelith, Marlene, Mylee, Pablo, Roberto, Rosamelia, Yilian, Yennfreyn, Ylse and Set, have shown remarkable dedication and potential; they have completed the "Taller Emprende" and have emerged with entrepreneurial and soft skills that will boost their self-confidence and pave the way for their entrepreneurial projects to become a reality in our country. Their newfound skills and confidence are a testament to the potential of this project.

These participants had the opportunity to develop a business plan, a practical tool they can implement wherever they are. This plan is not just a piece of paper but a roadmap to their economic development, increasing their chances of achieving a more dignified and productive life. It is a tangible step towards their entrepreneurial dreams becoming a reality.

We are proud to tell you that, thanks to your generous donations, we have managed to achieve the goal of the project "Empowering 30 Latin American people in Mexico". Your support has made a significant difference in the lives of these individuals. We cannot thank you enough for making it possible. Together, we make a better world!

Warm regards,



**Patricia Larios**  
Executive Director

Julio 9, 2024

Queridos amigos:

Agradecemos la confianza depositada en este proyecto. Hoy queremos compartir que 16 mujeres y 7 hombres migrantes provenientes de diversos países, entre ellos Venezuela, Ecuador, Cuba y, sorprendentemente, Egipto, han completado su formación con el "Taller Emprende". Decidimos integrar a una persona participante de Egipto en este proyecto, debido a que se trata de una persona migrante que busca incorporarse a una actividad económicamente productiva en México.

Adelaida, Anabel, Anny, Antonio, Claudio, Cristina, Hesham, Jeisel, Jescilia, Jeymi, Josefa, Juan, Lourdes, Maidelith, Marlene, Mylee, Pablo, Roberto, Rosamelia, Yilian, Yennfreyen, Ylse y Set, han demostrado una notable dedicación y potencial; han finalizado el "Taller Emprende" y han egresado con habilidades emprendedoras y blandas que impulsarán su autoconfianza y allanarán el camino para que sus proyectos de emprendimiento se hagan realidad en nuestro país. Sus nuevas habilidades y confianza son un testimonio del potencial de este proyecto.

Estas personas participantes tuvieron la oportunidad de desarrollar un plan de negocios, una herramienta práctica que pueden implementar donde quiera que estén. Este plan no es solo un documento, sino una hoja de ruta para su desarrollo económico, incrementando sus posibilidades de lograr una vida más digna y productiva. Es un paso tangible para hacer realidad tus sueños empresariales.

Nos enorgullece contarles que, gracias a sus generosas donaciones, hemos logrado el objetivo del proyecto "Empoderando a 30 personas latinoamericanas en México". Su apoyo ha marcado una diferencia significativa en la vida de estas personas. No podemos agradecerles lo suficiente por hacerlo posible. ¡Juntos, hemos trabajado por un mundo mejor!

Reciban un cordial saludo,



**Patricia Larios**  
Directora ejecutiva